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Op 15 juni 2015 vond de eerste vergadering van de sportadviesraad Landsmeer 

plaats. Voorzitter Jan van der Wiele opende de vergadering, waarna Richard 

Quakernaat, wethouder, kort de vergadering toesprak. Hij onderstreepte dat de 

Sportadviesraad voor de gemeente een orgaan wordt om het beleid te toetsen. 

Verder zullen alle sportverenigingen kunnen deelnemen aan de Sportadviesraad 

Landsmeer. De raad zal gevraagd en ongevraagd advies kunnen geven aan de 

gemeente. Naast deze rol binnen de gemeente wil de raad ook voor de 

verenigingen een bindend platform zijn. 

 

 Verdeling van de aandachtsgebieden per lid sportadviesraad: 

Jan van der Wiele - onderwijs en maatschappelijke organisaties 

Mark Essenburg – promotie en jeugd 

Eric Hafkamp - gebouwen terreinen en faciliteiten 

Jelle Attema en Rene Segers - veiligheid en bestuurlijke zaken (netwerk naar de 

overheid) 

Anneriek Verhoef -  sportabonnement 

Marcel Settels – communicatie 

Reacties van de verenigingen 

IVV vindt het een goed initiatief. Geeft complimenten over het bereikte 

resultaat. Graag verder MET elkaar. 

LoonLions  Het samenwerken van verenigingen is altijd beter dan apart.  

SC Purmerland - Bespreekplatform naar de gemeente gewenst. De status van de 

sport wordt hierdoor beter. Er gaat geluisterd worden naar de Sportadviesraad! 

  

Een eerste reactie van de gemeente 

De Sportadviesraad Landsmeer geeft gevraagd en ongevraagd advies. De 



gemeente moet er dan iets mee. De gemeente kan niet alle 

adviezen overnemen.  Het is voor de gemeente een belangrijk orgaan naar de 

verenigingen van Landsmeer. Problemen worden onderkend en vragen worden 

beantwoord. 

Ook onderling kunnen de verenigingen elkaar helpen. De contacten worden 

vergemakkelijkt. De Sportadviesraad zal verbeteringen binnen de verenigingen 

kunnen (helpen) starten. 

 

Jeugd 

Geconstateerd werd, dat de 'Jeugd' afhaakt, maar ook juist weer meerdere sporten 

wil beoefenen. Het weekend is natuurlijk erg aantrekkelijk. Slimme afstemming zou 

combinaties beter mogelijk moeten maken. Voorbeeld met het schaatsen en 

fietsen werd genoemd. 

Scholen geven verkeersles, maar ze zouden ook gebruik kunnen maken van de 

mountainbikes. Deze wens zou samen met de verenigingen kunnen worden 

gerealiseerd. 

  

Onderwijs 

Een vertegenwoordiger uit het onderwijs erbij? Een gymleerkracht erbij? De 

Sportadviesraad zal de contacten met het onderwijs zeker willen bevorderen. 

  

Vanuit verschillende sportbonden wordt van alles gedaan om in contact te komen 

met de scholen. Bijvoorbeeld de atletiekbond doet dit. Misschien kan HvA 

(sportmanagement en ondernemen) stageplekken voor het opzetten van de 

Sportadviesraad kunnen creëren?  

  

Inventarisatie van de prioriteiten door de aanwezigen  

1. Jeugd: Stage voor begeleiding door de HvA. Samenwerken om jeugd te 

betrekken. 

2. Subsidie voor opzetten van evenementen en continuïteit voor de 

verenigingen. Wat is het beleid van de gemeente? Wat bestaan er voor 

subsidies? Er zijn vast meer subsidiemogelijkheden. Bedrijven hebben 



soms ook potjes voor sport! (Bijv. ING en Shell.) Gezamenlijk sponsoring 

organiseren? Subsidies en derde geldstromen in kaart brengen. Hoe kom je 

aan geld? 

3. Veiligheid: Dit is een algemeen punt bij evenementen en onderhoud 

sportpark. Maar ook het organiseren van verkeersregelaars voor AC 

Waterland zou gezamenlijk kunnen worden ingevuld. 

  

Rondvragen 

Is er ook gekeken naar de ervaringen van andere raden? 

Ja, wij kiezen voor een minder formele opzet. We hebben gekozen voor een 

zelfstandig orgaan en niet een raad vanuit de gemeente. Andere sportadviesraden 

zijn opgetuigd vanuit de gemeente. De Sportadviesraad Landsmeer is 

georganiseerd vanuit de verenigingen zelf met steun van de gemeente.  

  

Horecavergunning? 

Verenigingen hebben allemaal te maken met de horecavergunning. Zo zijn er 

vragen rond de openingstijden van de kantine. Hoe kunnen we para-commerciële 

vergunning verbreden? De extra bron van inkomsten is erg gewenst. We zouden 

dit kunnen verruimen. Er moet voor gewaakt worden dat de sportkantine een (te) 

commerciële activiteit wordt.  

 

Op 15 juni 2015 waren aanwezig:  

AC Waterland Paul Spiertz (vz) 

  Tim Roos 

  Mark Essenburg 

Basketbalclub Landslake 

Lions 

Melle Larooi, Youri 

Sprenger 

Gemeente Landsmeer Richard Quakernaat 

Handboogschutterij Pijlsnel Orrin Bos (pm) 

Hard Gaat Ie Andries de Weerd (vz) 

  René Segers 

IVV Ron Walburg (vz) 

MTB 't Twiske Marc Kooijman (vz) 

SC Purmerland Dennis van den Akker (vz) 

Sportliefhebber Jan van der Wiele 

  Anneriek Verhoef 



 

Tennisclub Heb Durf Eric Hafkamp (vz) 

Volleybalclub Waterland Marion Quakernaat (se) 

  J Petersen 

 

 Inmiddels heeft het bestuur weer bij elkaar gezeten en de volgende acties 

zijn uitgezet n.a.v. de inventarisatie van 15 juni:  

• Eric gaat de waterhuishouding in het Sportpark onderzoeken en 

samen met Anneriek verbetering van de verlichting/veiligheid 

aankaarten bij de gemeente. Ook gaat hij een sport evenementen 

kalender maken. Zijn er evenementen bij uw vereniging geef het aan 

Eric Hafkamp door. 

• Jan gaat in kaart brengen welke behoefte en wensen er op het gebied 

van sport(activiteiten) bij de basisscholen zijn. 

• Mark gaat inventariseren welke acties de diverse sportbonden hebben 

m.b.t. jeugd en het behouden van jeugd. 

• Anneriek gaat voorbeelden van sportabonnementen/knipkaarten 

verzamelen. 

  

De volgende nieuwsbrief kunt u in januari verwachten. Voor nieuws en contact 

www.sportadviesraadlandsmeer.nl 

  

Wilt u deze nieuwsbrief in de toekomst niet meer ontvangen stuur dan een e-mail 

naar info@sportadviesraadlandsmeer.nl  
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